
 

Zápis č. 53 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 8. 12. 2021 v Praze 

 

Přítomni: M. Jansta, Z. Bříza, J. Mayer, I. Zach, P. Vrážel, P. Čeněk, T. Kotrč, J. Zídek, M. Konečný – 

GS, Z. Latík,  

Omluveni: D. Kurucz, 

 

53.1. Kontrola Zápisu č. 52  
47.2.9. Výbor diskutoval o procedurálních záležitostech týkajících se jednání Výboru. 
 K diskuzi se vrátí na příštím jednání.  
 18.7. Úkol trvá 
 4.10. Úkol trvá 
 29.10. Z. Bříza, Z. Latík a M. Konečný předloží na příštím jednání návrhy na 
případné úpravy procedurálních záležitostí. 
 8.12. Úkol trvá 
 

  51.2.  Hodnocení práce komisí za první ½ roku 2021  
   Odloženo na příští jednání Výboru 
   M. Ježdík informoval o práci komisí za rok 2021.  
   Výbor zprávu přijal 
 
   52.2. Kontrola plnění úkolů z VH 2021 
   Výbor schválil zápis z VH 2021 a pověřil GS zveřejněním nezbytných dokumentů na 

  stránkách federace.  
   Dále Výbor pověřil GS, aby odpověděl na dotazy paní B. Žánové. 

 Výbor také pověřil Z. Břízu a P. Vrážela, aby zahájili činnost poradenských komisí ve 
složení, které schválila VH 2021. 

  8.12. Z. Bříza a P. Vrážel informovali členy Výboru a probíhajících jednáních 
v komisích. M. Konečný informoval o průběhu práce na úpravách stanov. První návrh 
stanov dostanou členové do 30. 12. 2022. 

  Výbor zprávy přijal    
 
53.2.  Harmonogram příprav na VH 2022 
   Výbor stanovil termín VH 2022 na 2. 5. 2022 
 
53.3.  Jednání s představiteli regionálních výborů   
   Jednání proběhne v lednu. 
 
 
 



 

53.4.  Návrh rozpočtu 2022 
Z. Bříza a M. Konečný informovali o průběhu tvorby rozpočtu ve spolupráci 
s poradenským orgánem.  
 Výbor zprávu přijala a uložil M. Konečnému úkol, aby konečná verze 
rozpočtu pro rok 2022 byla naplánována s přebytkem minimálně 2 000 000,- Kč 
 

53.5.  Různé 
  53.5.1. P. Vrážel, prezentoval požadavek na navýšení odměn rozhodčích v NRL.  
   Výbor rozhodl, že nebude zasahovat do rozběhnutých soutěží a znovu 

otevře toto téma při schvalování dokumentů pro nadcházející sezónu. 
  53.5.2. GS předložil návrh R. Landy na zařazení dívčích klubů do systému SCM B a SpS.  
   Výbor předložený návrh schválil.  
  53.5.3. GS předložil ke schválení výsledky voleb funkcionářů oblasti Střední Morava.  
    
   Výbor pobočného spolku 
   Předseda:  Emil Remenec 
   Místopředseda:  Viktor Schmid 
   Členové:  Oldřich Sládek 
      Karel Hůlka 
      Ivan Fašanek 
 
   Dozorčí a odvolací komise 
   Předseda:  Pavel Miketa 
   Místopředseda:  Petr Nachtmann 
   Člen:   Lukáš Kapaňa 
    
   Výbor předložený návrh schválil 
 
  53.5.4. GS předložil návrh J. Welsche na změnu systému odměňování kondičních 

trenérů a fyzioterapeutů.  
   Výbor návrh schválil a od 1. 1. 2022 budou kondiční trenéři a fyzioterapeuti 

odměňováni fixní částkou 60 000,- Kč/rok, namísto hodinové sazby. 
  53.5.5. GS navrhl Ondřeje Dygrýna na pozici reprezentačního trenéra mužů 

basketbalu 3x3 na období dvou let (2022 a 2023). 
   Výbor návrh schválil 

53.5.6. Z. Bříza předložil Výboru návrh postupu zavádění elektronického zápisu do 
soutěží ČBF. 
 Výbor návrh schválil 
53.5.7. Z. Latík předložil návrh na úpravu Organizační řád ČBF a ekonomické směrnice 
Pokladna ČBF. 
 Výbor předložený návrh schválil s platností od 1. 1. 2022 
53.5.6. GS předložil žádost Spolku přátel košíkové Polabí o povolení přestupu 
Stanislava Klacka a Lukáše Horáka po přestupním termínu. 
 Výbor žádosti nevyhověl 
53.5.7. GS předložil návrh, byl Lukáš Rovenský přijat za člena STK ČBF. 



 

 Výbor návrh schválil 
53.5.8. Výbor diskutoval možnost formy poděkování zdravotnickým zařízením a jejich 
personálu v boji proti pandemii.  
 Výbor pověřil GS předložením návrhu na příštím jednání. 
 
 

  Příští schůze Výboru je 18.1. ve 13:00 
 

 

Zapsal: M. Konečný       Schválil: Výbor ČBF 


